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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 

      Bornem, 5 januari 2016 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 12/01/2016 – indiening aanvullend agendapunt 
 
Geachte voorzitter, 
 
Betreft: Sluipverkeer Boskant – Platte Heegtestraat 
 
Om sluipverkeer te ontmoedigen en de snelheid te verlagen plaatste het gemeentebestuur 
wegversmallingen in plastic jersey blokken als proefopstelling in de Platte Heegtestraat. Deze 
proefopstelling waaide weg bij stormweer en was bovendien gevaarlijk voor fietsers omdat ze 
dezelfde wegversmalling moesten nemen met risico op conflicten met gemotoriseerd verkeer. 
Daarom werd besloten deze weg te halen en te vervangen door verkeerskussens. De fietsersbond 
vraagt om de intussen beruchte verkeerskussens te verwijderen omdat hierdoor valpartijen ontstaan 
door het springeffect van de fiets waardoor het voorwiel geen grip meer heeft op de baan en de fiets 
dan ook stuurloos wordt.  
 
Zijn er geen alternatieven om sluipverkeer te ontmoedigen en snelheid te handhaven? 
 
Omdat onze verbindingswegen oververzadigd zijn, zoeken pendelaars een uitweg via sluipverkeer.  
Welke maatregelen neemt het gemeentebestuur om sluipverkeer tegen te gaan en de doorstroming 
van de hoofdwegen (Puursesteenweg en Sint-Amandsesteenweg) te verbeteren?  
 
Mogen wij u verzoeken deze vragen toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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